
 
AJUNTAMENT DE SÓLLER

ACTA DE LA REUNIÓ DE BARRIADA DE BINIARAIX.

Identificació de la sessió:

Data: 10 de desembre de 2019.

Hora: 17’20 h. a 18’30 h.

Lloc: Bar Can Pere Antoni

Assistents:

Equip de Govern:

Carlos Simarro, Batle.

Carlos Darder, primer tinent de Batle

Sebastià Aguiló, quart tinent de Batle

Juan Ruíz, cinquè tinent de Batle.

Andrea Pomar, Regidora.

Miquel Nadal, Regidor.

Oposició: Elvira A. Arbona Cortés

Secretària; Maria Oliver Jordán

Veïnats: 14 persones.

MARGE CAIGUT.

Una veïnada demana si es pot fer un poc de lloc al camí, davora el marge que ha caigut 
a Can Fustes, perquè la gent hi pugui passar a peu.

En Carlos Darder diu que aclariran de qui és i miraran de solucionar-ho.

APARCAMENTS 

El  Batle explica que té alguns horts mirats a baix de sa volta de la pujada de Biniaraix i 
un altre al camí de Cas Patró Lau, per convertir-los en aparcament. Diu que està 
negociant els preus i les condicions amb els propietaris i que seran per als veïnats, dos 
per habitatge i que creu que d’aquí a Pasqua, el tema estarà clos. Els forans hauran 
d’aparcar a l’institut. 

VEHICLES MAL ESTACIONATS 

Un veïnat comenta que, per arribar a ca seva amb cotxe, ha de passar per la plaça i diu 
que té dificultats, perquè sempre hi troba vehicles mal estacionats, que li dificulten el 
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pas i ha de discutir amb els seus propietaris. Explica que quan demana que li moguin els 
vehicles, li contesten malament.

A més, comenta que a l’estiu encara es complica més, el tema amb el restaurant. 
Demana que pugin policies en hores conflictives. A continuació posa l’exemple de 
Fornalutx, Valldemosa o Deià, que han fet aparcaments.

Un altre veí diu que hi ha cotxes mal aparcats per tot i que la gent circula amb direcció 
contrària i la Policia municipal no hi és mai.

TRÀFIC CAS PATRÓ LAU 

El  batle explica que ell faria el camí de Cas Patró Lau en doble sentit i no hi deixaria 
aparcar en els costats. 

Un veïnat diu que aquest vial sempre havia estat de doble sentit i anava millor que 
actualment.  

RECOLLIDA PORTA A PORTA

El  batle explica que es estan estudiant fer una experiència pilot de recollida porta a 
porta a Biniaraix. Demana ajuda als veïnats, perquè la gent haurà d’estar molt 
conscienciada.

IL.LUMINACIÓ VIÀRIA

Un veïnat es queixa de l’enllumenat, diu que hi ha faroles apagades continuament. 

El Batle explica que durant la legislatura anterior, es varen canviar bombetes, però no 
cables i ara hi ha molt de problemes, perquè està molt sensible.

DOBLERS MUNICIPALS QUE NO ES PODEN GASTAR  

El Batle diu que l’ajuntament té 15 milions d’euros al banc, que la Llei Montoro no 
deixa gastar. Esperen poder obrir sa lladriola i fer coses, com per exemple asfaltar els 
carrers, cosa que creu que s’hauria de fer cada cinc anys, arreglar els arbres, edificis 
municipals, voravies que patinen. Molta feina, per fer. Al seu paper, en formar-se 
govern, obriran la ma. 

En relació a la creació d’aparcaments, el Batle diu que la idea de protegir la Serra es 
bona, si s’han de protegir els horts, però després a l’hora de fer qualsevol cosa, hem de 
passar per molts de filtres i ens perjudicam a noltros mateixos. 

ARBRE DE PLAÇA.

Un veïnat demana si exsecallaran l’arbre de la plaça. 

El Batle diu que si no l’han exsecallat ha estat per les pluges, però que ho faran i explica 
el sistema que utilitzen actualment, deixant un munyó i així les branques no creixen tan 
altes.

CONTENIDORS DE RECICLATGE 

Una dona comenta que no li pareix correcte que a l’interior del parc infantil hi hagi 
contenidors de reciclatge. Això fa que per accedir als mateixos, s’hagi de pujar per 
l’escala. Demana que es col.loquin els contenidors a nivell del carrer.

Entre els veïnats es troba el propietari de “Sóller Recicla”, que comenta que ells posaran 
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els contenidors, en el lloc on els a diguin.

La mateixa veinada diu que les instal.lacions del park infantil son tercermundistes.

En Carlos Darder li dóna la raó.

VEHICLES MAL ESTACIONATS

Un senyor diu que, degut als vehicles mal estacionats, l’altre dia va venir l’ambulància a 
cercar una persona i no va poder passar.

PILONS 

Els veïnats demanen la col.locació de pilons al principi de l’escalonada del C/Sant 
Guillem.

SOL.LICITUD FETA A L’AJUNTAMENT

Un veïnat mostra la còpia d’una instància que va entregar a l’Ajuntament, sol.licitant si 
es poden demanar subvencions, per acabar de reparar els carrers que falten.

Anotam el número d’entrada de la sol.licitud i el Batle diu que la recuperarem i li 
donarem contestació. (2019-E-RC-6157)

PUNT DE RECOLLIDA CAMÍ BARRANC 

Un senyor diu que el punt de recollida del Barranc, s’omple de coses i tot el diumenge 
està ple. Demana si es pot fer un tancament, perquè no sigui tan visible.

El veïnat, propietari de Sóller Recicla, comenta que la gent hi deixa de tot i pensa que si 
es fes un tancat, encara seria pitjor. Comenta que tenen un camió que cada dia fa llocs 
nets, però que aviat torna estar igual, perquè hi ha gent que no és neta.

El Batle diu que demanaran un estudi, en relació al tema dels contenidors, perquè n’hi 
ha per tot.

Els veïnats consideren que si es fan aparcaments, es podrien col.locar els contenidors 
dedins, els de rebuig i els de reciclatge.

CLOT  

Una dóna avisa que al carrer de Sant Guillem hi ha un clot, amb una fibla i demana la 
seva reparació.

I no havent-hi altres assumptes a tractar,  es dóna per acabada la sessió,  de la que 
s’estén la present acta, que signa amb mi el sr. Batle-President.
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